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Protokół Nr 2.2023 
z posiedzenia Powiatowej Społecznej Rady do Spraw Osób Niepełnosprawnych, 

które odbyło się w dniu 24 maja 2023 roku o godz. 11:00  
w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Kępnie 

 
 
w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Maria Kremer – Przewodnicząca Rady  

2. Grażyna Jany - Wiceprzewodnicząca Rady  

3. Łukasz Wielgosz - Sekretarz Rady 

4. Urszula Opacka - Wypchło  - Członek Rady   

5. Maria Pańczuk  - Członek Rady   

oraz  

1. Robert Kieruzal – Starosta Kępiński 

2. Agata Sztucka - Inspektor w Wydziale OR 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, przedstawienie i przyjęcie porządku obrad Powiatowej Społecznej Rady  

do Spraw Osób Niepełnosprawnych. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Powiatowej Społecznej Rady do Spraw Osób 

Niepełnosprawnych w Kępnie z dnia 7 marca 2023 r. 

3. Sprawy bieżące i sprawozdanie z okresu między posiedzeniami Powiatowej Społecznej Rady do 

Spraw Osób Niepełnosprawnych. 

4. Wnioski i wolne głosy. 

 

1. Posiedzenie otworzyła Pani Maria Kremer - Przewodnicząca Powiatowej Społecznej Rady do Spraw 

Osób Niepełnosprawnych, a następnie przedstawiono i przyjęto jednogłośnie porządek obrad.  

2. W punkcie drugim Rada jednogłośnie przyjęła protokół z posiedzenia z dnia 7 marca 2023 r. 

3. W punkcie trzecim Członkowie Rady dyskutowali o możliwościach wykonywania badań na NFZ  

zwracając uwagę na długie terminy oczekiwania.  

Omówiono sytuację dotyczącą aktualnej działalności poszczególnych stowarzyszeń mających siedzibę 

na terenie powiatu kępińskiego.  

Pani Maria Kremer opowiedziała o przebiegu wernisażu sztuki malarskiej Moniki Dąbrowskiej i sztuki 

fotografii Emilii Kremer. Wydarzenie miało charakter charytatywny.  

Agata Sztucka poinformowała o akcji KĘPIŃSKIEGO KLUBU „AMAZONKI”, która odbywa się 26 maja 

pod hasłem „Badamy nie tylko mamy”, która zachęca do samobadania i zapisania się  

na mammografię oraz USG piersi.   

Starosta Kępiński poinformował zakończeniu inwestycji przebudowy dworca kolejowego w Kępnie.  

Członkowie Rady zwrócili uwagę na ograniczoną widoczność przy wyjeździe z ul. Topolowej  

na  ul. Ks. P. Wawrzyniaka oraz przy wyjeździe z ul. Wiatrakowej na ul. Ks. P. Wawrzyniaka.  

Pani Maria Kremer poruszyła temat  nowych zagrożeń jakimi są nagminnie pozostawiane hulajnogi na 

środku chodników, co stwarza zagrożenie i utrudnienia w poruszaniu się szczególnie osób 

niepełnosprawnych na wózkach, matek z małymi dziećmi, a szczególnie osób niewidomych czy 

niedowidzących. Proponowanym przez Członków Rady rozwiązaniem byłoby wyznaczenie 

odpowiednich miejsc, gdzie można zaparkować hulajnogi w sposób bezpieczny, bez możliwości 
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pozostawienia ich w przypadkowych miejscach, co obecnie się dzieje. Wyznaczenie punktów 

przejazdu „od do” jest też dobrym rozwiązaniem dla użytkowników, którzy będą wiedzieli gdzie mogą 

taką hulajnogę znaleźć i z niej skorzystać.  

Pani Maria Kremer poinformowała w kwestii przeglądu budynków użyteczności publicznej pod kątem 

dostosowania ich do potrzeb osób niepełnosprawnych, że w Baranowie Szkoła i budynek Urzędu 

Gminy jest dostosowany do osób niepełnosprawnych, w Łęce Opatowskiej zauważa się również 

postęp w kwestii likwidacji barier architektonicznych. Pani Urszula Opacka – Wypchło 

poinformowała, że planowane jest zamontowanie windy w Urzędzie Gminy w Rychtalu, budowana 

będzie nowa jednopoziomowa szkoła. Został wykonany podjazd do Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Bralinie oraz podjazd do Urzędu Gminy w Perzowie.  

Pani Urszula  Opacka – Wypchało poinformowała, że Tomasz Wypchło mieszkaniec powiatu 

kępińskiego zdobył 33 miejsce w skali kraju w Olimpiadzie Wiedzy o Polsce i Świecie Współczesnym.  

 

4. Wnioski i wolne głosy 

Członkowie rady zgłosili następujące wnioski: 

- o skierowanie prośby do Urzędu Miasta i Gminy w Kępnie o ustawienie luster drogowych na 

skrzyżowaniu ul. Topolowej z ul. Ks. P. Wawrzyniaka oraz na skrzyżowaniu ul. Wiatrakowej   

z ul. Ks. P. Wawrzyniaka; 

- o skierowanie pisma z wnioskiem o wdrożenie odpowiednich działań dotyczących użytkowania 

hulajnóg, celem zapewnienia bezpieczeństwa użytkownikom chodników. 

- do Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie o udzielenie informacji, ile osób jest objętych programem 

Asystent Osobisty Osoby Niepełnosprawnej w 2023 r. oraz które gminy przystąpiły do realizacji 

programu. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Członkowie Powiatowej Społecznej Rady do Spraw Osób Niepełnosprawnych: 

1. Maria Kremer     /-/ Maria Kremer  

2. Grażyna Jany    /-/ Grażyna Jany 

3. Maria Pańczuk    /-/ Maria Pańczuk  

4. Urszula Opacka – Wypchło  /-/ Urszula Opacka – Wypchło 

5. Łukasz Wielgosz   /-/ Łukasz Wielgosz 

 

Protokołowała: A. Sztucka 

 

Lista obecności stanowi załącznik numer 1 do protokołu. 

 


